
 

 

Referat styremøte Hønefoss og Ringerike Rideklubb 22. august 2023 

 

Tilstede styremedlemmer: Arve, Christin, Marianne, Agnieszka, Knut, Runar, Karl Otto, Marit 

Tilstede vara: Ingeborg, Marte 

 

- Økonomi/regnskap 

 

o Bedring av økonomien, men fortsatt må det jobbes godt med kostnader fremover 

o Mye feil i regnskapet fra Økonomihuset, følges opp. Det innhentes tilbud fra andre 

regnskapsførere. 

o HRRK gjør nå fakturering selv.  

 

- Ansatte og konsekvenser av ny avtale med HRRS. 

o Diskuterer følger av avtalen. Det er jobbet med analyser for behov av antall årsverk 

og hvordan løse dette, det har også vært samtaler med de ansatte. 

o Rutiner/logistikk i arbeidet diskuteres, samt hva oppstallører evt må bidra med selv. 

Endret stalleie må også vurderes i dette bildet.  

 

- Oppstallørmøte 

o Det å avholdes oppstallørmøte i høst 

 

- Vedlikehold 

o Vi har fått invilget støtte for å fjerne brakkene, samt sette opp nye.  

▪ Vedlikeholdsgruppa sørger for plan for fjerning, inkludert å få med noen til å 

bistå å fjerne vinduer og det elektriske. Husk å sjekke hvordan internett er 

lagt opp.  

o ATV fungerer ikke, må følges opp 



o Vurderer å utsette maling av vaskespiltet – koster 10 000. Utsettes om vi må betale så 

mye.  

o Traktoren tatt service i dag.  

o Diskusjon rundt tiltak den røde hallen.  

 

- Paddocker 

o Avtalene med oppstallører må ses på vedr formuleringer for paddock 

o Paddockene er nå gamle, og det høy sannsynlighet for at hester og andre rundt kan 

skade seg slik disse nå ser ut. Det må utarbeides plan for å bedre dette til våren, 

mange gamle/råtne stolper. Samt at det må ryddes i strømtråder og planker/spiker nå 

i høst.  

o De som er ansatt i stallen må ha inn i sin jobbebeskrivelse at vedlikehold/oppfølging 

av paddocker må gjøres. 

o Oppstallører må melde så snart noe er feil ved paddock, samt sørge for å bevare disse 

best mulig. 

o Det har i Sverige og Danmark kommet krav til størrelse på paddocker, per i dag er det 

i Norge kun krav om at hestene må ha mosjon i minst 2 timer per dag.  

o Arve følger opp.  

 

- Stevner 

o Sprangstevner: booker stevneleder og leder sekretariat før man bestemmer stevnet 

▪ Kravene til teknisk personell for å avholde sprangstevne er økt betraktelig.  

▪ Distriktsstevner samler flere av våre egne ryttere, og er mindre kostbart å 

arragere. 

▪ Last chance til Oslo Horseshow er nå i den nasjonale på Oslo horseshow 

helgen før (nasjonalt). Derfor utgår landsstevne i september som var 

planlagt. 

▪ Det er ikke lagt opp til landsstevner neste år. Vi er best på bredde, få ryttere 

som rir høyt. Kan likevel kjøre helt opp til og med middels klasser på D-

stevner 

o Dressur: to av de erfarne stevnelederne har trekt seg, også ut av sportsutvalget. Ser 

ut til å bli svært få dressurstevner neste år. 

▪ Det har kommet opp forslag om å endre stattuttene for klubbmesterskapet 

for Dressur. Styret stemte nei til dette slik forslaget forelå (ingen skille mellom 

hest/ponni eller alder/erfaring på rytter) 

o Pt lagt opp til 8 stevner totalt neste år, mulig det blir to til 

o Forslag om å kjøre Hønespranget og Dressurfestivalen som ett stort prosjekt fordelt 

over to helger rett etter hverandre. Styre er enstemmige i at alle hjelper alle på disse 

to stevnene.  

▪ Tentative datoer er:  

• Hønespranget 7.-9. juni 

• Dressurfestivalen 14.-16 juni.  

o Felles klubbtøy blir fulgt opp, merke for eksempel Tracker 

 

 



Eventuelt: 

- Klubben arrangerer hvert år Barnas Hestival 

o Line B tar ansvaret for alt med hestene  

o Aktiviteter:  

▪ Pynting av hestesko 

▪ Lånt kaniner og sauer 

▪ Stylter 

▪ Pandaene (kostymer) 

▪ Oppvising (Line)  

▪ Ponnigalopp 

 

- Kiosken har stort behov for flere til å ta kioskvakter på stevnene. Rideskolen vil bli tatt i mer 

aktiv bruk for å få inn kaker og vakter 

- Rideskolen kan også bidra på parkering 

 

 


